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Ja graag

vor:EEN)EERe irsVerzonden: donderdag 23 september 2021 15:53

Aan: JNNCECI) SRE c ins. IE) SEXES o invws.t IE)
PEE @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Nut en noodzaak Sector Specifiek Steunpakket Sport Q3-4

Hi allen,

Onderstaande voor het MT-overleg van 27-09 agenderen?

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

| EEE EEN
[=|IEE crinvws.ni | www.rijksoverheid.nl |

van:IEEE EEE ominvws.ni>Verzonden: maandag 20 september 2021 19:41

) <BR eminvws.n >;INEBEXED© nvs..>;IEEE

Onderwerp: Nut en noodzaak Sector Specifiek Steunpakket Sport Q3-4

Goedenavond allen,

Zoals ruim 1,5 week geleden aangekondigd zouden wij inventariseren wat de huidige maatregelen en de aangekondigde

maatregelen (tot 1 november) betekenen voor nut en noodzaak van een sector specifiek steunpakket voor (een deel van) de sport.

Er is geen haast bij deze besluitvorming dus hij kan bij een aankomend MT geagendeerd worden.

Het is een nog al lange mail geworden dus alvast generiek een aantal conclusies;
- Wij zien sector breed geen aanleiding om de steunpakketten te verlengen, op twee mogelijke uitzonderingen na;

1. Het binnen evenement NK schaatsen in Thialf dat plaats vindt op 30-31 oktober en waar sprake is van een groot aantal

ongeplaceerde staanplaatsen (75% van de totale capaciteit)
2. Binnen zwembaden hebben de afgelopen maanden nog niet op volledige capaciteit kunnen draaien. De sector

inventariseert op eigen initiatief de financiéle resultaten ten opzichte van 2018-2019. Op basis van de resultaten zou er

mogelijk een ‘corona effect’ te identificeren zijn. Wel valt dit binnen de afspraken die wij met Financién gemaakt

hebben over afwegingen van verlenging steunpakket.

Dan per onderdeel van de sector uitgesplitst de situatie en afweging voor het al dan niet voortzetten van het steunpakket.

Allereerst de verenigingen daar zijn al nauwelijks meer beperkingen op van toepassing sinds de laatste ronde van versoepelingen
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voor de zomer. En wanneer de 1,5 meter plicht eraf gaat zou het nog minder worden ware het niet dat er de Corona check

verplichting komt in de kantine die mogelijk een klein effect op de omzet uit de kantine kan hebben. Uit de eerste gesprekken met

de sector (het donderdag ochtend overleg) blijken vooral praktische bezwaren maar geen roep meer om financiéle compensatie

van welke aard dan ook.

Ook hebben de versoepelingen geleid tot de situatie dat er voldaan is aan de voorwaarden zoals gesteld met Financién en dat

daarmee het niet voortzetten van het steunpakket de passende conclusie is.

Met betrekking tot de zwembaden hebben de versoepelingen van de zomer tot de situatie geleid dat er (overeenkomstig de

afspraken met Financién) geen zwaardere beperkingen meer waren dan een maximaal aantal bezoekers per m2.

Toch hebben de zwembaden in overleg met de gemeenten afgesproken dat zij een financiéle analyse van het derde kwartaal

maken over de eventuele nadelige gevolgen van de corona maatregelen op het exploitatie resultaat. Wanneer uit deze analyse
toch een nadelig effect blijkt dat te relateren is aan de corona maatregelen anders dan het maximum aantal bezoekers per m2, is

er mogelijk grond om met Financién in gesprek te gaan over compensatie voor de zwembaden.

Hier zit cok een vergelijk met de cultuursector die mogelijk nog een kleine additionele steun krijgen via de gemeenten vanuit de

nadelige gevolgen van de corona maatregelen die in het derde kwartaal van kracht waren.

Voor de lJshanen geldt dat het seizoen pas in oktober begint en dat met de per 25 september aangekondigde versoepelingen er

voor de bedrijfsvoering van de ijsbanen geen grote nadelen meer zijn die grond zouden bieden aan een claim voor compensatie.

Voor het ijsseizoen komen de versoepelingen van 25 september precies op het juiste moment. De brief die de koepel van lUsbanen

vorige week naar de staatssecretaris stuurde zal dan ook in deze lijn kunnen worden afgehandeld.

En in relatie hiertoe is er één sportevenement dat voor 1 november plaats vindt en nadeel heeft van de 75% bezettingsgraad bij

binnen evenementen met staanplaatsen en dat is op 30 en 31 oktober het NK schaatsen in Thialf. In Thialf is sprake van 75%

staanplekken en 25% zitplekken. De totale capaciteit bij 100% ligt rond de 10.000 en zou nu rond de 7500 uit komen omdat de

beperkte capaciteit op staanplekken binnen dezelfde ruimte ook geldt voor de zitplekken.

De eventuele grondslag voor het neerleggen van een claim (= 2.500*40 euro (2 dagen a 20 euro per dag) = 100.000) zou zijn dat

voor de cultuur sector voor deze evenementen waarbij de bezettingsgraad niet 100% mag zijn omdat ze ongeplaceerd zijn een

compensatie regeling van €15 min. in het leven is geroepen.

Er zijn ook enkele kleinere voethalstadions met staanplaatsen maar deze worden gezien als buitenlucht.

Als laatste ook een update over hoe OCW (cultuur) in de huidige fase zit.

Zij hebben drie sporen;

1. De compensatie van binnen evenementen m.b.t. de 75% bezettingsgraad a 15 min.

2. Impuls aan gemeenten voor kleinere cultuur instellingen die in de afgelopen maanden nog verliezen hebben gedraaid

vanwege de maatregelen 4 51 min.

3. De oproep van de musea dat zij langduriger steun nodig hebben. Daarbij voeren de musea aan dat;

a. Toerisme wegblijft (de busladingen Chinese toeristen zijn nog niet terug)
b. Mensen angst hebben om naar grote drukke plekken te gaan.

Het eerste spoor is volledig in uitvoering.
Voor het tweede spoor bekijkt OCW momenteel de boeken van kleinere cultuur instellingen. Vergelijkbaar met de check die nu bij

de grote zwembad exploitanten gedaan wordt.

Voor de derde spoor is OCW momenteel aan het uitzoeken hoe de toeristische verwachtingen voor komend jaar zijn en met

betrekking tot het ‘angst’ argument wordt vooral gekeken naar de ervaringen in de afgelopen maanden in voetbalstadions en de

komende maand bij de musea zelf.

Bottom line is dat OCW zelf niet voornemens is om nog verdere additionele steunpakketten aan de sector te verlenen.

Het advies aan jullie op basis van bovenstaande met betrekking tot sector specifieke steun komt daarmee op het volgende neer;

- Geen voortzetting van de steunpakketten voor sportverenigingen
-  Afwachten van de cijfers van de zwembaden, maar een grote mogelijkheid dat ook hier geen vervolg meer aan het

steunpakket hoeft te worden gegeven.

- Geen voortzetting van het steunpakket voor ijshanen
- Claim voor het enige binnen sportevenement met staanplaatsen dat in de komende periode plaats vind; het NK schaatsen.

Hiermee dan het speelveld gelijk te trekken tussen sport en cultuur evenementen.

Alle bovenstaande uiteraard met de disclaimer richting Financién dat wanneer de teugels weer worden aangetrokken wij uiteraard

weer op de stoep staan.
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Wanneer jullie akkoord zijn met bovenstaande leidt dit tot de volgende vervolg acties:

- Melding van bovenstaande conclusies in het PO-FEZ-IRF.

-  Officiéle mail bevestiging van de uitkomsten tussen en IEEE
-  Verzoek van ons aan de zwembad sector om de inventarisatie met ons te delen zodra deze gereed is.

-  Gesprek met Thialf en organisator NK Afstanden over nut en noodzaak steun.

Met vriendelijke groet,

IE
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Sport |

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |
:
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